
Dá se říci, že celá problematika exodu se dívá na věc asi takto:  

není vyloučeno, že došlo k takovým událostem, kdy nějaké vlny Hebrejů hledaly lepší život   

( a právě někteří z nich proudili i z Egypta ). 

Zázračná znamení a symboly, epidemie a rány, smrt a velkolepé osvobození- tak, jak jsou 

podány v biblických zprávách- nic takového se přesně nestalo. 

 


